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KOMISIA PRE ŽIVOTNÉ PROSTREDIE A KLIMATICKÚ ZMENU 
Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy  

 
  

Zápisnica zo zasadnutia Komisie pre životné prostredie a klimatickú zmenu MsZ 
(ďalej aj ako ,,Komisia“), ktoré sa konalo dňa 05. 06. 2023 o 16:00 

 
 
Prítomní: 
Jakub Kuruc, Igor Polakovič, Mgr. Michal Sabo, Mgr. Matúš Čupka, PhD., Mgr. Vladimír 
Mokráň, Ing. Lenka Milincká, Ing. Veronika Hagovská, Mgr. Lucia Szabová 
 
Ospravedlnení: 
Mgr. Martin Vlačiky, Ing. Jakub Mrva, Samuel Achberger, MSc. 
 
Neprítomní: 
- 
 
Začiatok rokovania: 16:00 hod.  
  
Zasadnutie otvoril a viedol Jakub Kuruc, predseda Komisie. 
  
Návrh programu v pozvánke:  
1. Otvorenie 
2. Informácia o nakladaní s komunálnym odpadom, separovanom zbere a 

strategických vyhliadkach do budúcnosti 
3. Rôzne 
  
Komisia bola uznášaniaschopná od 16:03 v počte 6 členov, dvaja členovia Komisie sa 
pripojili k zasadnutiu o 16:07 (rokovanie od bodu číslo 2). Komisiou bol schválený  návrh 
programu v zmysle pozvánky. Doplnenie alebo vyradenie bodov z programu je možné 
po jeho schválení. 
 
Hlasovanie:   
prítomní: 6, za: 6, proti: 0, zdržal sa: 0 
 
 
 

K bodu 2 
Informácia o nakladaní s komunálnym odpadom, separovanom zbere a 

strategických vyhliadkach do budúcnosti 
 
Prezentujúci: Ing. Mgr. Ivan Sokáč, PhD. 
 
Ivan Sokáč predstavil predkladaný materiál, opísal členom Komisie jednotlivé štatistiky 
a vysvetlil použitú terminológiu. Komisia vzala predložené dáta na vedomie a nevylúčila 
úpravu štruktúry predkladanej každoročnej Informácie o nakladaní s komunálnym 
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odpadom, separovanom zbere a strategických vyhliadkach do budúcnosti tak, aby bolo 
možné sledovať širší objem dát a viaceré štatistiky.  
 
Uznesenie č. 1  
Komisia pre životné prostredie a klimatickú zmenu Mestského zastupiteľstva 
hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy odporúča Mestskému zastupiteľstvu 
hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy zobrať na vedomie predložený 
materiál: Informácia o nakladaní s komunálnym odpadom, separovanom zbere a 
strategických vyhliadkach do budúcnosti. 
 
Hlasovanie:   
prítomní: 8, za: 7, proti: 0, zdržal sa: 1 
 
Komisia bola uznášaniaschopná a návrh uznesenia bol prijatý.  
 
 

K bodu 3 
Rôzne 

 
Predseda Komisie predložil návrh zmeny rokovacieho poriadku Komisie nasledovne. Za 
článkom 7 navrhol doplniť článok 8 v znení: 
 

,,Čl. 8 
Účasť verejnosti na zasadnutiach komisie 

 
1. Občania, ktorí sa chcú zúčastniť zasadnutia, oznámia predsedovi komisie svoju 

účasť najneskôr hodinu pred plánovaným začiatkom zasadnutia. Predseda komisie 
umožní účasť verejnosti na zasadnutí komisie, ak nenarušuje plynulý priebeh 
rokovania. 

2. Ak chce nečlen komisie vystúpiť priamo k prerokúvanému bodu programu, 
predsedajúci mu udelí slovo. V prípade, že chce vystúpiť k problematike, ktorá nie 
je predmetom rokovania, predsedajúci mu udelí slovo v bode „rôzne“. Časový 
rozsah vystúpenia občana nie je ohraničený, ale predseda má právo ukončiť 
neopodstatnene dlhé vystúpenie. 

3. Účastníci zasadnutia komisie sa musia zdržať každého prejavu a vyjadrenia, pokiaľ 
im nie je udelené slovo. Ak zasadnutie akýmkoľvek spôsobom narúšajú, alebo 
znemožňujú, predsedajúci ich po neúčinnom vyzvaní k poriadku nechá z rokovacej 
miestnosti vyviesť. V rokovacej miestnosti je zakázané rušiť ostatných prítomných 
hlučným používaním mobilných telefónov.“ 

 
Všetky ostatné ustanovenia navrhol predseda Komisie zachovať nezmenené. 
V závislosti na doplnenom článku navrhol analogicky zmeniť číslovanie nasledujúcich 
článkov a tiež odkazov v texte rokovacieho poriadku na zmenené číslovanie. 
 
Uznesenie č. 2 
Komisia pre životné prostredie a klimatickú zmenu Mestského zastupiteľstva 
hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy schválila predloženú zmenu 
rokovacieho poriadku a rokovací poriadok v novom aktualizovanom znení. 
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Hlasovanie:   
prítomní: 8, za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0 
 
Komisia bola uznášaniaschopná a návrh uznesenia bol prijatý.  
 
 
Predseda Komisie bude v mene Komisie dopytovať spoločnosť Odvoz a likvidácia 
odpadu a.s. o možnostiach zvozu kuchynského odpadu z budov štátnej správy 
a samosprávy, škôl a škôlok.  
 
 
O 16:40 hod. bola komisia ukončená.  
 
 
 

___________________________ 
Jakub Kuruc 
predseda Komisie  

 
 
Zapísal:  
 
___________________________ 
Mgr. Eva Házyová 
tajomníčka Komisie 
 
v Bratislave, dňa 05. 06. 2023 


